

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Յ. Յա. Մելամուղ. Հստ Գարիկեզտոնի դրական մատրից-ֆունկցիաների իրագործումը. Պազմանդամային իրագործումը վերաանրման դեպքում	237
Հ. Ա. Սեխոսյան. Բլաշկե-Ջորբաշյանի B և Π արտադրյալների շառավղային փոփոխությունը	251
Լ. Չ. Գևորգյան. Ոչ ինքնահամալուծ օպերատորների որոշ դասի ալգեբրայի կազմությունը	268
Ս. Յորիք. Մեկ կոմպլեքս փոփոխականի բաղմանդամի պայմանավորվածության ափսոսանք	275
Կ. Հ. Հովհաննիսյան. Բառերի հափառությունից պարզեմի լուծելիությունը $A = B \dagger C$ տեսքի որոշիչ հարաբերություն ունեցող կիսախմբերի համար	288
Ա. Ե. Նոյմենկո R^m տարածությունում սուբարմոնիկ ֆունկցիաների ասիմպտոտական կորերի մասին	292
Յու. Մ. Արլինսկի. Հանդերձված հիքերտյան տարածություններում քվադրիտիտյան օպերատորների ռեգուլյար $(*)$ -ընդլայնումները	297

С О Д Е Р Ж А Н И Е

Е. Я. Меламуд. Реализация позитивных матриц-функций по Дарлингтону. Полиномиальная реализация в случае вырождения	237
Л. А. Сехосян. Раднальные изменения произведений B и Π Бляшке—Джрбашяна	251
Л. З. Геворкян. Об алгебраической структуре некоторого класса несамосопряженных операторов	268
Б. Ерикке. О мере обусловленности многочлена от одной комплексной переменной	275
Г. У. Оганесян. Разрешимость проблемы равенства слов для полугрупп с определяющим соотношением вида $A = B \dagger C$	288
А. Э. Ерёменко. Об асимптотических кривых субгармонических функций в пространстве R^m	292
Ю. М. Арлинский. Регулярные $(*)$ -расширения квазиэрмитовых операторов в оснащенных гильбертовых пространствах	297

C O N T E N T S

E. Y. Melamud. Realization of positive matrix-functions after Darlington. Polynomial realization in case of degeneration	237
L. A. Segpostan. Radial variations of B and Π Blaschké-Djrbashian products	251
L. Z. Gevorkian. On the algebraic structure of a certain class of non self-adjoint operators	268
B. Joricke. On the rate of the conditionedness of a complex variable	275
G. U. Oganestian. The solvability of the word problem for semigroups with a defining relation of the form $A = B \dagger C$	288
A. E. Eremanko. On asymptotic curves of subharmonic functions in R^m	292
Yu. M. Arlinsky. Regular $(*)$ -extensions of quasihermitian operators in the equipped Hilbert spaces	297